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Ik denk dat het belangrijk is om ook in de uitnodiging voor maandag ALV een oproep is voor 
ondersteuning voor het bestuur. Want voor jullie twee Floris en Erica is het geen doen om zoveel 
klussen te klaren. Ook al doen jullie je best. Ik kan mij nooit inzetten voor een vereniging waar de 
basis (ledenadministratie + financiën) niet of zeer beperkt openbaar zijn. Hier kan ik maandag meer 
uitleg over geven. Máár svp met 250 leden, dan moeten er toch wel extra bestuursleden te vinden 
zijn? Tot op heden heb ik van het huidige bestuur niet gehoord dat ze daarom vroegen Dus ..... bij 
deze svp. Vraag vóór maandag per whatsapp en email om hulp aan de leden voor ondersteuning van 
het bestuur. Want we willen in positieve kracht vóór uit Echter wat hierbij het állerbelangrijkst is 
(en dat heb ik eerder per email uitvoerig aangegeven) zijn de financiële gegevens. En dat vind is in 
mijn ogen wel heel belangrijk. Vooral met het oog dat wij de vereniging willen laten groeien. Mijn 
vraag nu om naar de leden per email het volgende op te sturen:- Duidelijke financiele jaarcijfers 
over 2023- Winst en verliesrekening en begroting van de jaren 2022 + 2023 (naast elkaar ter 
vergelijking)- Hierin dus ook details Vanuit bovenstaande kunnen we dan als vereniging kijken hoe 
we in dit jaar 2024 met het geld van Noppes Vereniging om gaan. Want er is een tekort ontstaan in 
2023. En ik voorzie in 2024 nog een tekort. Zo slinkt de verenigingskas in. Dat vind ik niet erg, 
maar we moeten daar voor kiezen. En dan heb je inzicht nodig in de financiën. Daarnaast mist 
Noppes de subsidie van de Gemeente Daarnaast is er veel veel geld naar sommige activiteiten 
gegaan, zonder dat er voldoende inkomsten tegenover staan. Verder hoop ik op de ALV ook te horen 
welke groep leden er onder de volgend lidmaatschap vallen:- betalende leden (170 stuks!)- niet 
betalende leden (110 stuks!) Kan hiervan een overzicht komen van wat de eisen/zijn voor 
betalende/niet betalende leden.  Zetten niet betalende leden zich meerdere uren per jaar in voor 
Noppes Amsterdam? Want daar kan ik dan wel een voorstelling van maken. Maar dan verwacht ik 
ook een lijstje met namen, wie en voorwat en hoeveel iemand zich heeft ingezet. Het gaat mij dus 
zeker niet om kritiek te geven. Ik heb respect voor de inzet van het bestuur. Maar is het niet korte 
termijn denken door bij een verlies te zeggen dat het goed gaat en Noppes financieel er goed voor 
staat? Nee zeker geen kritiek maar positieve opbouw naar vernieuwing. Ik wil graag meedenken 
hoe Noppes verder te ontwikkelen. Wat moet ik anders nieuwe leden vertellen? En wat voor nieuwe 
leden willen wij eigenlijk 
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